



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期為 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日為 2003 年 7 月 4 日。)異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

[210] 商標申請編號: 302247697
Application No.:

- [540] 商標 : **FUEL FOR SCHOOL**
Mark:
- [730] 註冊申請人姓名/名稱、 Soci ẽ t ẽ des Produits Nestl ẽ S.A.
地址 : 1800 Vevey SWITZERLAND
Applicant's Name, Address:
- [740/7 註冊申請人的送達地址 : Deacons
50] Applicant's Address for 5th Floor
Service: Alexandra House, Central
HONG KONG
- [571] 商標描述 : N/A
Mark Description:
- [511] 類別編號 : 30
Class No.:
- [442] 公布獲接納註冊申請日 01-02-2013
期:
Date of Publication of
Acceptance for
Registration:

申請人擬修訂類別 30 的貨品/服務說明如下 :

The applicant proposes to amend the specification in Class 30 to read as follows:

類別 Class 30

Malt-based foods, foods having a base of cocoa, chocolate, snack prepared from chocolate, confectionery, sweets, candies, sugar, chewing gum, bread, yeast, pastry, biscuits, cakes, cookies, wafers, toffees, custard, cereal-based desserts (where cereals are the main ingredient), puddings, ice cream, water ices, sherbets, frozen confections, frozen cakes, soft ices, frozen desserts of vegetables origins and frozen cereal-based desserts (where cereals are the main ingredient), frozen yoghurts, mixes for making ice cream; mixes for making water ices; mixes for making sherbets; mixes for making frozen confections; mixes for making frozen cakes; mixes for making soft ices; mixes for making frozen desserts of vegetable origins; mixes for making cereal-based desserts (where cereals are the main ingredient); mixes for making frozen yoghurts; honey, honey substitutes, breakfast cereals, muesli, corn flakes, cereal bars, ready-to-eat cereals, cereal preparations for food, rice, pasta, noodles, foodstuffs having a base of rice, of flour or of cereals, also in the form of ready-made dishes, pizzas, sandwiches, mixtures of alimentary paste and oven-ready prepared dough, sauces, soya sauce, ketchup, aromatising or seasoning preparations for food other than essential oils, edibles spices, condiments other than essentials oils, salad dressings, mayonnaise, mustard, vinegar.

- [210] 商標申請編號 : 302526002
Application No.:

[540]	商標： Mark:	BIG SKY
[730]	註冊申請人姓名/名稱、 地址： Applicant's Name, Address:	McWilliam's Wines Group Limited 68 Anzac Street, Chullora New South Wales 2190, AUSTRALIA
[740/750]	註冊申請人的送達地址： Applicant's Address for Service:	E11a Cheong (Hong Kong) Limited 5001 Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, HONG KONG
[571]	商標描述： Mark Description:	N/A
[511]	類別編號： Class No.:	33
[442]	公布獲接納註冊申請日 期： Date of Publication of Acceptance for Registration:	21-06-2013

申請人擬修訂類別 33 的貨品/服務說明如下：

The applicant proposes to amend the specification in Class 33 to read as follows:

類別 Class 33

Wine.

[210]	商標申請編號： Application No.:	302573082
[540]	商標： Mark:	
[730]	註冊申請人姓名/名稱、 地址： Applicant's Name, Address:	Baking Elements Limited G-2/F, DD178 Lot 74 56 Wong Chuk Yeung Village, Shatin, NT HONG KONG
[740/750]	註冊申請人的送達地址： Applicant's Address for Service:	Oldham, Li & Nie, Solicitors 503, St. George's Building, 2 Ice House Street, Central, HONG KONG
[571]	商標描述： Mark Description:	The applicant claims the colours brown (Pantone 7568C or 463c) and red (Pantone 484C) as elements of mark "A" in the series, the colours white and brown as elements of mark "C" in the series, and the colours white and red as elements of mark "D" in the series.

- [511] 類別編號: 30, 43
Class No.:
- [442] 公布獲接納註冊申請日期: 08-11-2013
Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 43 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class 43 to read as follows:

類別 Class 43

Services for providing food and drink; cafés, cafeterias, bars, restaurants, snack-bars, canteens, coffee boutiques; preparation and sale of carry out foods and beverages.

- [210] 商標申請編號: 302642355
Application No.:
- [540] 商標: A 蛋白靈
Mark: B 蛋白靈
- [730] 註冊申請人姓名/名稱、地址: 衍生行有限公司
香港 新界元朗宏業西街 11 號 元朗科技中心 12 樓
Applicant's Name, Address:
- [740/750] 註冊申請人的送達地址: 衍生行有限公司
香港 新界元朗宏業西街 11 號 元朗科技中心 12 樓
Applicant's Address for Service:
- [571] 商標描述: 不適用
Mark Description:
- [511] 類別編號: 30, 32
Class No.:
- [442] 公布獲接納註冊申請日期: 01-11-2013
Date of Publication of Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 30 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class 30 to read as follows:

類別 Class 30

植物類食品(穀類製品), 燕窩梨膏, 燕麥, 燕麥片, 燕麥粥, 燕麥食品, 蜂王漿, 蜂膠, 蜂臘, 蜂蜜, 蜜糖, 螺旋藻(非醫用營養品), 酵母, 酵母菌, 除殼燕麥, 非醫用口香糖, 非醫用浸液, 非醫

用蜂王漿，非藥用保健食品(營養食品)、非醫用營養口服液(營養飲料)，非醫用營養品(營養食品)，非醫用營養液(營養飲料)，非醫用營養片(營養食品)，非醫用營養粉(營養食品)，非醫用營養膏(營養食品)，非醫用營養精(營養食品)，咖啡飲品，咖啡，茶，可可，糖，米，木薯澱粉，西米，咖啡代用品，麵粉及穀類製品，麵包，糕點及糖果，冰製食品，糖漿，鮮酵母，發酵粉，食鹽，芥末，醋，沙司(調味品)，調味用香料，飲用冰，人食用麥芽，去殼大麥，各種研碎的被蒸熟的小麥(粗麵粉)，碾碎的大麥，粗燕麥粉，麥乳精，麥皮，麥米粥，麥芽糖，麥芽餅乾，麥類製品。

[210]	商標申請編號： Application No.:	302738412
[540]	商標： Mark:	<h1>自然之寶</h1>
[730]	註冊申請人姓名/名稱、 地址： Applicant's Name, Address:	諾天源(中國)貿易有限公司 中國內地 北京市朝陽區建國路 89 號 華貿中心 15 號樓 601 室
[740/750]	註冊申請人的送達地址： Applicant's Address for Service:	北京康信知識產權代理有限責任公司 香港 新界沙田香港科學園 科技大道西 5 號企業廣場 501 室
[571]	商標描述： Mark Description:	不適用
[511]	類別編號： Class No.:	5, 30
[442]	公布獲接納註冊申請日期： Date of Publication of Acceptance for Registration:	13-12-2013

申請人擬修訂類別 30 的貨品/服務說明如下：

The applicant proposes to amend the specification in Class 30 to read as follows:

類別 Class 30

咖啡；樂口福；巧克力飲料；茶；茶飲料；天然增甜劑；糖；甜食；食品用糖蜜；花粉健身膏；蟲草雞精；糕點；以穀物為主的零食小吃；以米為主的零食小吃；穀粉製食品；穀類製品；人食用的去殼穀物；麵粉製品；蝦味條；食用麵筋；蜂蜜；食用澱粉；食用冰凝結劑；食品防腐鹽；醋；調味品；酵母；食用酶；食用芳香劑。